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            Incheiat  astazi 30.04.2025 in sedinta ordinara a Consiliului Local 
Stoenesti, convocata in baza art. 133 alin. 1 si art.134 alin.1 lit.a) din OUG 
nr.57/2019 privind Codul administrativ,de Primarul comunei Stoenesti dl. 
Damian Alexandru prin dispozitia cu nr.34/23.04.2025. 
            La sedinta participa un numar de 11 consilieri locali din 11 in functie, 
sedinta fiind asfel legal constituita. 
           Sedinta a avut loc la sediul Primariei Stoenesti-in sala de sedinte a 
Primariei.  
            Au fost indeplinite condiitiile prevazute de art.138 alin.15 din OUG 
nr.57/2019, in ceea ce priveste procesul-verbal al sedintei anterioare care a fost 
aprobat in forma redactata si prezentata. 
          Dl.presedinte de sedinta Sima Teodor-Vilian prezinta ordinea de zi a 
sedintei astfel: 
1.Proiect de hotarare privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de 
intervenții, a indicatorilor  tehnico-economici actualizați și a devizului general 
actualizat pentru obiectivul de investiții "Extindere rețea de canalizare în 
comuna Stoenești, județul Olt", aprobat pentru finanțare prin programul 
național ”Anghel Saligny”, precum și a sumei reprezentând categoriile de 
cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului-initiator 
dl.primar Damian Alexandru. 
1a.Raport al compartimentului de specialitate al administratiei publice locale-
prezinta d-na referent de specialitate Antonescu Emilia. 
1b.Raport de avizare al comisiei de specialitate pentru  agricultură, activități 
economico-financiare, amenajarea teritoriului și urbanism, protecția mediului și 
turism-Comisia nr.1-prezinta d-na Gaciu-Stan Florentina-Daniela. 
2.Proiect de hotarare privind inchiderea exercitiului financiar-contabil la data 
de 31.03.2025-initiator dl.primar Damian Alexandru. 
2a.Raport al compartimentului de specialitate al administratiei publice locale-
prezinta d-na referent de specialitate Antonescu Emilia. 
2b.Raport de avizare al comisiei de specialitate pentru  agricultură, activități 
economico-financiare, amenajarea teritoriului și urbanism, protecția mediului și 
turism-Comisia nr.1-prezinta dl.Lazar Stefan. 
3.Proiect de hotarare cu privire stabilirea taxei de salubritate pentru utilizatorii 
casnici si taxa de salubritate pentru utilizatorii noncasnici la nivelul comunei 
Stoenesti , județul Olt pentru anul 2025 -initiator dl.primar Damian Alexandru. 
3a.Raport al compartimentului de specialitate al administratiei publice locale-
prezinta dl.viceprimar Matei Florea. 
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3b.Raport de avizare al comisiei de specialitate pentru  probleme juridice și de 
disciplină,munca si protectie sociala-Comisia nr.2  .-prezinta dl.Stefan Petre. 
4.Proiect de hotarare referitor  indexarea cu rata inflatiei a impozitelor si taxelor 
locale pentru anul 2026 datorate de persoane fizice si juridice -initiator 
dl.primar Damian Alexandru. 
4a.Raport al compartimentului de specialitate al administratiei publice locale-
prezinta d-na consilier asistent Neda Giorgiana-Cornelia. 
4b.Raport de avizare al comisiei de specialitate pentru activități social-
culturale,culte,învățământ, sănătate și familie , protecție copii, tineret și sport-
Comisia nr.3.-prezinta dl.Matei Doru. 
5.Intrebari,interpelari,petitii. 
         Dl.primar Damian Alexandru solicita amanarea punctului inscris la nr.3 
din ordinea de zi pentru sedinta viitoare a Consiliului local.Solicitarea a fost 
aprobata in unanimitate de catre Consiliul local.  
           Ordinea de zi  este supusa spre aprobare Consiliului local in aceasta 
forma si este aprobata cu 11 voturi pentru. 
           In continuare dl.presedinte de sedinta Sima Teodor-Vilian da cuvantul d-
nului primar Damian Alexandru pentru a  sustine  proiectul de hotarare inscris 
in ordinea de zi la nr. 1.Proiect de hotarare privind aprobarea documentației de 
avizare a lucrărilor de intervenții, a indicatorilor  tehnico-economici actualizați 
și a devizului general actualizat pentru obiectivul de investiții "Extindere rețea 
de canalizare în comuna Stoenești, județul Olt", aprobat pentru finanțare prin 
programul național ”Anghel Saligny”, precum și a sumei reprezentând 
categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea 
obiectivului-initiator dl.primar Damian Alexandru. 
           Raportul administratiei publice locale este prezentat de d-na Antonescu 
Emilia-referent de specialitate cu atributii in cadrul aparatului de specialitate al 
Primarului comunei Stoenesti care prezinta necesitatea adoptarii unei hotarari. 
           Avizul  comisiei de specialitate-Comisia nr.1,este favorabil cu 5 voturi 
pentru si este prezentat de d-na Gaciu-Stan Florentina-Daniela. 
          Dupa prezentarea materialelor se trece la discutii. 
          Dl.Gheorghe Mihail se inscrie la cuvant si intreaba daca acest obiectiv de 
investitii acopera toata localitatea,inclusiv peste calea ferata si pe strada 
Viilor,deoarece l-a intrebat dl.Tudor Victor care doreste sa-si contruiasca o 
baie.Raspunde dl.viceprimar ca reteaua acopera toata localitatea. 
          Nemaifiind discutii se trece la vot. 
          Se supune la vot proiectul de hotarare dezbatut si se aproba cu 11 voturi 
pentru, devenind astfel hotararea cu nr.10/30.04.2025 a Consiliului Local 
Stoenesti. 
          Se trece in continuare la pct.nr.2 din ordinea de zi: 2.Proiect de hotarare 
privind inchiderea exercitiului financiar-contabil la data de 31.03.2025-initiator 
dl.primar Damian Alexandru. 
          Raportul administratiei publice locale este prezentat de d-na Antonescu 
Emilia-referent de specialitate cu atributii in cadrul aparatului de specialitate al 
Primarului comunei Stoenesti care prezinta necesitatea adoptarii unei hotarari. 
           Avizul  comisiei de specialitate-Comisia nr.1,este favorabil cu 5 voturi 
pentru si este prezentat de dl.Lazar Ștefan. 
          Dupa prezentarea materialelor se trece la discutii. 
          Nefiind discutii se trece la vot. 
          Se supune la vot proiectul de hotarare dezbatut si se aproba cu 11 voturi 
pentru devenind astfel hotararea cu nr.11/30.04.2025 a Consiliului Local 
Stoenesti. 
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          Se trece in continuare la pct.nr.4 din ordinea de zi: 4.Proiect de hotarare 
referitor  indexarea cu rata inflatiei a impozitelor si taxelor locale pentru anul 
2026 datorate de persoane fizice si juridice -initiator dl.primar Damian 
Alexandru. 
           Raportul administratiei publice locale este prezentat de d-na consilier 
asistent Neda Giorgiana-Cornelia din cadrul Compartimentului administratiei 
publice locale. 
           Avizul  comisiei de specialitate-Comisia nr.3,este favorabil cu 3 voturi 
pentru si este prezentat de dl.Matei Doru. 
          Dupa prezentarea materialelor se trece la discutii. 
          Se inscribe la cuvant dl.Gheorghe Mihail care arata ca pensile nu au fost 
indexate,insa se doreste indexarea impozitelor si taxelor locale. 
          Nemaifiind discutii se trece la vot. 
          Se supune la vot proiectul de hotarare dezbatut si se aproba cu 10 voturi 
pentru si 1 abtinere(dl.Udrea Valentin) devenind astfel hotararea cu 
nr.12/30.04.2025 a Consiliului Local Stoenesti. 
          In continuare se trece la pct. nr.5 din ordinea de 
zi:Intrebari,interpelari,petitii. 
            Se inscrie la cuvant dl.Udrea Valentin care arata faptul ca presedintele 
de sedinta trebuie sa coordoneze sedintele Consiliului local.Arata faptul ca in 
timpul sedintelor Consiliului local a fost jignit si regreta faptul ca face parte din 
acest Consiliu Local.Considera ca ar trebui mai mult respect si nu aceste 
atitudini degradante.Mai arata faptul ca daca sedintele ar fi filmate video,acest 
lucru nu s-ar fi intamplat. 
            Doamna Gaciu-Stan Florentina-Daniela aduce la cunostinta faptul că 
Școala Gimnaziala Stoenesti doreste deplasarea elevilor intr-o excursie,in data 
de 03.05.2025 la Râșnov,excursie al carei trensport va fi asigurat de catre 
Comuna Stoenesti. 
            In continuare,dl.Udrea Valentin trage un semnal de alarma cu privire la 
cainii maidanezi din localitate care sunt in numar mare. 
            Dl.viceprimar Matei Florea care confirma faptul ca se confrunta real cu 
aceasta problema a cainilor maidanezi,insa costurile cu un singur animal sunt 
foarte mari,iar din punct de vedere economic sunt costisitori. 
           Avand in vedere acest pericol al cainilor fara stapan,dl.Udrea Valentin 
propuse sa se achizitioneze un microbuz scolar care sa transporte elevii de 
acasa la scoala si retur. 
           Dl.Gheorghe Mihail preia cuvantul si arata faptul ca aceasta problema nu 
este numai la nivel local, ci este o problema la nivel national. 
           Readuce in discutie dl.Gheorghe Mihail problema copiilor de pe strada 
dumnealui care tulbura linistea si ordinea publica pe timpul noptii si solicita sa 
se ia masuri cu privire la cele semnalate.Pe langa acest lucru,mai arata faptul 
ca tot acesti copii sparg sticle iar cioburile rezultate sunt aruncate pe 
sosea,fiind un real pericol. 
           Dl.Udrea Valentin solicita sa se inainteze o adresa catre Postul de Politie 
prin care sa instiintam despre faptul ca pe strada Viilor se circula cu viteza cu 
autoturismele si acest lucru este un pericol avand in vedere ca este o strada 
locuita. 
          Preia cuvantul dl.Matei Doru care arata ca pe raza localitatii nu exista un 
loc al tinerilor si considera ca ar fi foarte util sa se organizeze un spatiu 
destinat tinerilor. 
          In continuare dl.Gheorghe Mihail arata ca in localitate,santurile aferente 
DJ 642 sunt pline de gunoaie si propune ca acestea sa fie colectate de 
beneficiarii legii nr.416/2001. 
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          Privitor la acest aspect,dl.viceprimar Matei Florea arata ca saptamanal se 
face aceasta actiune de colectare a gunoaielor din oata localitatea,inclusiv 
acele santuri ,actiune care se desfasoara cu beneficiarii Legii nr.416/2001 si ca 
exita interes in acest sens din partea autoritatilor executive,respectiv Primaria. 
          Dl.Gheorghe Mihail arata ca ar fi foarte bine sa fie desemnat un salariat 
care sa supravegheze beneficiarii lg.416/2001,deoarece in acest moment ei 
sunt nesupravegheati si de accea nu exista eficienta. 
          Dl.Matei Florea raspunde ca dl.Sfetcu Dumitru-Cristian se ocupa de 
supravegherea beneficiarilor lg.416/2001 zilnic. 
          In continuare, dl.Ștefan arata faptul ca ar trebui identificate solutii pentru 
extinderea retelei de supraveghere video din localitate,in acest fel putand fi 
controlate mai usor si eficient atat problema cainilor fara stapan cat si 
aruncarea necontrolata a gunoaielor in localitate. 
          Tot dl.Stefan aduce in discutie ca ar fi util sa se achizitioneze un utilaj 
mecanizat pentru taierea ierburilor din localitate si propune amenjarea unui loc 
de joaca la GPN(Pompieri) si de asemenea amenajarea unui loc umbros. 
          Dl.viceprimar Matei Florea,arata faptul ca pomii de la GPN au fost taiati 
intrucat erau scorburosi si contituiau un pericol pentru copii si de asemenea 
arata faptul ca in prezent au fost demarate procedurile pentru amenajarea unui 
loc de joaca. 
          In continuarea,doamna secretar general Mihale Laura-Mirela reaminteste 
consilierilor locali ca au obligatia de a depune declaratia de avere si de interese 
pana la data de 15.06.2025. 
           Materialele dezbatute in sedinta sunt supuse aprobarii si sunt aprobate 
in unanimitate. 
           Pentru care am incheiat  prezentul proces – verbal.              
    

 

 

 

 

 

 

  PRESEDINTE DE SEDINTA,                                 SECRETAR GENERAL UAT                     
     SIMA TEODOR-VILIAN                                       Jr.MIHALE LAURA-MIRELA 
 

 

 

 


